
Bestyrelsesmøde 
2025.03.10 klokken 17.00 – 20.00 
 
Der serveres mad på mødet. 

 
Afbud: Rasmus og Ea 
 
 

 Punkter:  Referat: Tid 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

Godkendt  

2. 

 

Nyt fra Elevråd 

Nyt fra 

medarbejdere og 

ledelse. 

 

Elevråd: Elevrådet har ønsker til fornyelse af 
udendørsarealer: tarzanbane, klatrevæg, maling af 
bålhytte samt en rutsjebane. Mars har efterspurgt et 
”klassedyr” som fx en guldfisk. En repræsentant fra 
elevrådet har deltaget i fælles weekend for danske 
skoleelever med repræsentanter fra hele landet. 
 
Dagtilbud: 
Der er fokus på Kvalid i både vuggestue og børnehave. 
Desuden er der et fælles tema i børnehaven om 
”børnefællesskaber” med udgangspunkt i temaet fra 
dialogmødet. Raketten (kommende skolestartere) er 
startet op i deres gruppe og er samlet hver formiddag. 
Anette (pædagog) er ansat som barselsvikar for Nanna i 
vuggestuen. 
Cindy er valgt som ny AMR, efter Pia er gået på pension. 
Vi har via fondsdonationer indkøbt tre el-ladcykler og har 
mulighed for at komme afsted med i alt 18 børn, når 
personalet er oplært i at bruge cyklerne. Rasmus er 
tovholder på oplæringen i dagtilbuddet. 
Det går godt i køkkenet med ny køkkenansvarlig, Pernille, 
med bl.a. spændende nye madplaner. 
Vi er en del af projektet ”En fremtid på fuldtid”. 6 
medarbejdere er gået lidt op i tid i en prøveperiode i 
dagtilbuddet, hvilket også udløser mere forberedelsestid. 
 
Skole: 

Der er fokus på skoleplanen for kommende skoleår, den 

nye børn- og ungepolitik og strukturen for det 

kommende skoleår, og hvordan det harmonerer med 

LBOs kerneopgave. 

Der er ansat en ny musiklærer, Marie, som starter ultimo 

marts. 6 lærere og Per skal deltage i en studietur til 

Berlin, hvor de skal besøge en skole til 

 



erfaringsudveksling til aldersintegreret undervisning og 

inklusion mm. 

3. Evaluering af 

dialogmøde 

Bestyrelsen var glade for dialogmødet, indholdet og 

oplægget var meget relevant. Det fungerede godt med 

opdeling af personale og forældre i drøftelserne. 

Der var desværre mange tilmeldte, som ikke dukkede op.  

Mødet er meget ressourcekrævende ift. antal fremmødte 

forældre. Arrangementet kan evt. sammentænkes med 

første forældremøde i august. 

Bestyrelsen beslutter ikke at afholde dialogmødet i 2026 

og bruge tiden på at gentænke mødet. Helle informerer 

forældrene via Aula. 

 

4. Regnskab og 
budget 2025 

Per gennemgik regnskab 2024 og budget 2025. Skole, 
SFO og klub gav et mindreforbrug i 2024 og har generelt 
en sund økonomi. Noget af overskuddet bruges på 
etablering af udendørs multirum i foråret 2025. 
Dagtilbuddet kom ud med et lille merforbrug på 20.000 
kr. i 2024. Det er forventningen, at der vil være et større 
merforbrug i 2025 i dagtilbuddet pga. krav om 
uddannelsesgrad samt overholdelse af 
minimumsnormeringer.  
Bestyrelsen godkendte regnskab og budget. 

 

5. Struktur i 

dagtilbud og 

skole 

Lise orienterede om, at storbørnsgruppen er flyttet på 

Raketten pr. 1. marts og er samlet hver formiddag. I 

vuggestuen fastholder man strukturen med de ældste 

børn på stuen Skyen. 

Skolen får fra kommende skoleår en selvstændig 

børnehaveklasse og en mere selvstændig 1. klasse og 2. 

klasse, mens der fortsat sammenlæses på tværs af de to 

klassetrin. Saturn og Jupiter fastholdes i deres 

nuværende form. Forældrene er informeret via Aula. 

 

6.  Status på 

byggerier 

Per orienterede. Vi afventer svar fra Skanderborg 

kommune om endelig tilladelse til etablering af udendørs 

multirum. Det er fortsat planen, at multirummet skal 

etableres i foråret 2025. 

 

I forhold til fremtidig udvidelse af dagtilbuddet har LBO 

haft besøg af en arkitekt, der har tegnet konkrete forslag 

til udvidelsen af dagtilbuddet indenfor eksisterende 

kvadratmeter i LBO. Per afholder løbende møder med 

bygherreledelsen om udvidelsen. Der vil også komme en 

inddragende proces om udvidelsen. 

 

Agnethe arbejder videre med at få fat på Vejdirektoratet 

ift. mulig støjvold/skærm.  

 



7.  Princip for 

skoleskift og 

tilbagemelding 

fra mødet i 4-

skolesamarbejdet 

Lea, Maria og Per deltog i mødet for 4-skolesamarbejdet. 

Mødet var primært erfaringsudveksling. Der blev talt om 

budgettildelingsmodellen til skolerne samt om 

oplevelsen af skoleskiftet til NES for eleverne. 

 

8. Punkter til næste 

møde 

Princip(per)  

9. Eventuelt 1) Forældreoplevelse af et hårdere miljø (sprogbrug, børn 

der slås). Per drøfter det med lærergruppen, og Lise tager 

en dialog med personalet i børnehaven herom. 

2) 25 billetter til at sejle med Dagmar på Skanderborg sø 

 

 

Årshjul bestyrelsen Landsbyordningen Ejer 
Bavnehøj   
   

Måned   Faste punkter   2024-2025 Årets punkter   

August onsdag 2024.08.28  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Årshjul revideres   

Bestyrelsen konstituerer sig 
(hvert andet år)   
   
Medie  

September 
torsdag 2024.09.26  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Procesplan for arbejdet med 
nye principper  
Udvalg der kigger budget 
nedsættes  
   

Forberedelse dialogmøde 
februar  
  
Skolestruktur  

Oktober mandag 2024.10.28  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Landsbyfest  
  
Trivselshandleplaner  
  

Arbejde med principper   
  
Opfølgning på dialogmøde 
med politikerne   
  
Nationale test  

November tirsdag 2024.11.26  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
  
Ledelsen fremlægger oplæg til 
ny styringsramme.  
Børnetalsprognose – og 
konsekvensen her af –hvilke 
muligheder har vi.    
”Rigets tilstand – økonomi”  

Skolestruktur  
Tilbagemelding på trivselsmåling   
fra NES.  
Oplæg om KVALid  
   



   

December onsdag 2024.12.11  
   
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
  
Julefrokost, halvt møde   

Meddelelsesbogen  
Opfølgning på pædagogisk tilsyn   

Januar torsdag 2025.01.14  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Ny skolestruktur:  
Sammenlæsning/aldersintegrer
et undervisning   
Forberedelse af dialogmøde 
februar.   
  

Forberedelse af dialogmøde 
februar forældre og 
personale   
   
Årlig skoleudviklingssamtaler.  
  
Skolestruktur  
  

Februar torsdag 2025.02.20  
   

Dialogmøde med forældre 
og personale   
   

   

Marts mandag 2025.03.10  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Regnskab-budget fremlægges   
Evaluering af dialogmøde  
   

Forberede valg til bestyrelsen   
  
Opdatering på arbejdet med 
principper  
   
Afslutning af skoleår og 
opstart af nyt  

April onsdag 2025.04.23  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Timefordelingsplan   

Ny skolestruktur   
  

Maj tirsdag 2025.05.20  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Fremlæggelse af det faglige 
udbytte med baggrund i de 
nationale test   
  

Den styrkede pædagogiske 
læreplan i dagtilbud/faglighed 
i dagtilbuddet  
    
   

Juni tirsdag 2025.06.19  
  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Fremlæggelse af trivselsdata for 
skoledelen, elever.    
Ny temaer til det kommende 
skoleår. OBS. ny form på 
dialogmøde? 
Navne sættes på medlemmer til 
næste skoleårs 
forældremøder.   
Ny skolestruktur   
  
 Sommerfrokost, halvt møde   
  

  



  

 


